

SHIPPING LAW BOOK WITH PRC AND ENGLISH FOCUS LAUNCHED ON 7.1.15 2015 年 1 月 7 日新书发布会:聚焦中英两国的航运法

The first bi-lingual shipping law text book *Major Issues in Company Law (with PRC and English Comparative Notes)* made its debut on 7 Jan 2015.

2015 年 1 月 7 日，第一版双语航运法教材——《航运法主要问题》（中英法律比较研究）与读者见面了。

The author of this book is Peter Koh Soon Kwang, who is a Senior Consultant at Wang Jing & Co as well as a visiting professor at Dalian and Shanghai Maritime universities. 该书作者许顺光先生（Peter Koh Soon Kwang），是敬海律师事务所的高级顾问，同时是大连海事大学和上海海事大学的客座教授。



This shipping law book was launched by Mr Yu Jianlong, Secretary General of CIETAC and Vice-Chairman of CMAC. It was held at the Thomon Reuters auditorium and witnessed by 104 invited guests from places as far as England, Qatar and all parts of China.

该书由中国国际经济贸易仲裁委员会（CIETAC）秘书长兼中国海事仲裁委员会（CMAC）副主任于建龙先生主持发行。发布会在汤森路透礼堂（Thomson Reuters auditorium）举行，104 位来自英国、卡塔尔以及中国各地的嘉宾出席了此次发布会。



One of the two respondents was Mr Wang Jing, founder and managing partner of Wang Jing & Co.

敬海律师事务所的创始人及管理合伙人王敬先生是两位发言人之一。



Invited guests include shipping lawyers, representatives from financial institutions, protection and indemnity clubs, shipping companies and marine-related industries. 发布会邀请的嘉宾包括航运律师，金融机构、船东互保协会、航运公司以及其他航运相关行业的代表。

It was published by Sweet & Maxwell (a member of Thomson Reuters group). Wang Jing & Co is also the editorial consultant on PRC laws and regulations.

该书由 Sweet & Maxwell(汤森路透集团旗下公司)出版。敬海律师事务所是本书中国法律法规方面的编辑顾问。